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Vragen van de leden Ypma en Volp (beiden PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de Verwijsindex Risicojongeren 
(ingezonden 4 november 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Systeem voor melding van risicokinderen werkt niet»?1 

Vraag 2
Bent u het eens met de conclusie van gezondheidswetenschapper Inge 
Lecluijze in haar promotieonderzoek dat er vijf jaar na invoering met de 
zogenoemde Verwijsindex Risicojongeren (VIR) nauwelijks «nieuwe» 
probleemkinderen worden opgespoord? Zo ja, wat doet u daaraan? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Bent u het eens met haar conclusie dat de meeste ouders en kinderen de VIR 
helemaal niet kennen? Zo ja, waar komt dit door, en wat doet u daaraan? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u van mening dat, gezien de conclusies van Inge Lecluijze, de eventuele 
meerwaarde van de verwijsindex niet opweegt tegen de tijdinvestering en de 
kosten die gemoeid zijn met de verwijsindex? Zo nee, waarom niet? Wat gaat 
u hieraan doen? 

Vraag 5
Klopt het dat de door de overheid opgestelde criteria, waarmee professionals 
kunnen toetsen of een risico moet worden gemeld, zo ruim zijn geformuleerd 
dat bijna ieder kind als risicokind zou moeten worden geregistreerd? Zo ja, is 
in de praktijk wel of niet melden dan nu vooral een weinig onderbouwde 
individuele inschatting? Zo nee, waar blijkt dit uit? 

1 http://www.volkskrant.nl/binnenland/systeem-voor-melding-van-risicokinderen-werkt-
niet~a4176796/
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Vraag 6
Bent u het eens met de conclusie van Inge Lecluijze dat het systeem te veel 
van bovenaf aan hulpverleners is opgelegd en nauwelijks als meerwaarde 
wordt ervaren? Zo ja, waarom en wat doet u daaraan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Wat is uw mening over haar conclusie dat, ondanks dat de verwijsindex 
voldoet aan de privacywetgeving, sommige ouders en hulpverleners het toch 
ervaren als een inbreuk op hun privésfeer?
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